
 

 

Art. 38 gemeentewet vragen 

 

 

Onderwerp: Slechte ventilatie schoolgebouwen 

 

 

Op zondag 25 maart 2018 werd op NPO Radio 1 aandacht besteed aan de uitkomsten van een 

onderzoek van Reporter Radio naar de kwaliteit van de ventilatie in schoolgebouwen. Daaruit 

bleek dat op tientallen scholen verspreid over heel Nederland leerlingen en onderwijzers last 

hebben van gezondheidsklachten (hoofdpijn en/of misselijkheid) als gevolge van slechte 

ventilatie. Deze problemen lijken zich vooral voor te doen in nieuwbouwscholen. 

 

De fractie van de PvdA heeft naar aanleiding daarvan de volgende vragen: 

 Heeft het College kennisgenomen van de uitkomsten van het onderzoek van Reporter 

Radio? 

 Hoe waardeert het College op dit punt de situatie van de schoolgebouwen in Haarlem? 

 Bestaat er een inventarisatie van de schoolgebouwen in Haarlem op het aspect van de 

kwaliteit van de ventilatie? 

 Zo ja, is het College bereid deze te delen met de Gemeenteraad? 

 Zo nee, is het College bereid een dergelijke inventarisatie op te stellen? 

 Welke prioriteit geeft het College aan de zorg voor een goede kwaliteit van de 

ventilatie in de Haarlemse schoolgebouwen? 
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